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Turun yliopiston saksan kielen opiskelijoiden ainejärjestö 
GERMANICA RY:n HALLITUKSEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

 

 
Kokous S5/2020 
 
 
Aika: 2.9.2020 kello 18  
Paikka: Discord (etäkokous) 
Läsnä: Aatu Hussa (puheenjohtaja), Oona Turkki (sihteeri), Henna Garrandt, Jaantje Müller, Anssi 

Arola, Johanna Aamurusko (hallituksen ulkopuolelta) 
 
1. Kokouksen avaaminen 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.07 
 
2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3. Esityslistan hyväksyminen asialistaksi 
 Lisätään kohtaan tulevat tapahtumat: Humanistisähly 
 Lisätään kohtaan tulevat tapahtumat: Merkit 
 Lisätään kohtaan talous: iZettle 
  
   
  
4. Hyväksyttävät pöytäkirjat 

Hallituksen kokouksen S4/2020 pöytäkirja hyväksyttiin muutoksitta.  
  

5. Hallituksen kuulumiset 
 Hallitukselle kuuluu hyvää, opiskelut alkoivat vihdoin. 
   
 
6. Posti ja ilmoitusasiat 

- Postia? TYY:ltä koskien avajaiskarnevaaleja, käsitellään se tulevissa tapahtumissa. 

- Kevään pöytäkirjat? Kartoitetaan, mitä kriittisiä tietoja (kuten budjetointeja) puuttuu 
olemassa olevista pöytäkirjoista. Tehdään sen pohjalta kevään puuttuvat pöytäkirjat 
uusiksi TYY:n ohjeiden mukaan.  

- Hallitusesittäytyminen? Esittäytyminen tulossa. 
 
7. Talous 

- Merkkituloja? Ei 

- Jäsentuloja? 75e (5x15e) 

- Laulukirjatuloja? Ei 

- Toimistotarvikemenoja? Ei 

- Elokuun palvelumaksu? Ei ole tullut.  

- iZettle? Oona L. selvittelee, saako uutta tilattua. Uusi maksaisi 79e.  
 
8. Kopo 
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-  
9. Sopo 

-      Pilttipiknik 8.9.? Kaikki kunnossa. Aatu laittoi meidän tapahtuman TYY:n listalle. Henna 
toimii tapahtuman hygieniavastaavana.  

 
10. Menneet tapahtumat 
 -  
 
 
11. Tulevat tapahtumat 
     

- Avajaiskarnevaalit 4.9. klo 12–18? Oona T kävi kaapilla hakemassa tarvikkeet. Oona 
T 11-14, Oona L klo 14-16, Vili klo 15. Henna saapuu paikalle viimeistään klo 16. 

- Germisitsit. Päivämääräksi sovittiin 24.9. klo 18. Jaantje selvittelee, saadaanko 
Ilpoisten kerhotilaa vuokrattua. Siellä olisi mahdollista pitää turvavälit kunnossa 
sisätiloissa.  

- Turun linna -ekskursio. Selvitellään Turun linnasta mahdollisuutta saada saksan 
opiskelijoille suunnattua kierrosta. Anssi selvittelee asiaa.   

- Etätapahtumia henkilökunnan kanssa? Henkilökunnalla ilmeisesti ollut kiinnostusta, 
mutta vielä emme ole saaneet mitään ohjeistuksia. Jäämme siis odottelemaan.  

- Humanistisähly? On ollut muiden järjestöjen kanssa keskustelua siitä, järjestetäänkö 
humanistisählyä koronatilanteesta huolimatta. Järjestämistä puoltaa ulkona oleminen, 
mutta toisaalta turvavälien pitäminen on mahdotonta lajin luonteesta johtuen. 
Germanica jää siis tapahtumasta pois.  

- Bilemerkit? Kielaribileiden merkit Oona L:llä säilytyksessä, viedään kaappiin, kun 
voidaan. Anglica ehdottanut merkkien käyttämistä ensi vuoden Kielaribileissä.  
  

12. Kirja- ja merkkiasiat 
   -       Ei. 

 
13. Jäsenasiat 

- Uusia jäseniä? On, hyväksytään 7 vuoden jäseneksi: Anu-Minna Auvinen, Jenni 
Muunoja, Rebekka Sauramäki, Maiju Nenonen, Mira Lahti.  
 

14. Kahvihuoneasiat 
 Ei. 
 
15. Tiedotusasiat  
 - Vujutoimikunta? Haettu yleensä edellisvuoden syyskokouksessa, joten palataan asiaan 
myöhemmin.  
 
16. META 
  
  

 
17. Seuraava kokous 
 Seuraava kokous pidetään torstaina 10.9. klo 18 Discordissa 
 
18. Kokouksen päättäminen 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.11 
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___________________________________  ___________________________________ 
Puheenjohtaja     Sihteeri 


